
Werkgelegenheid 

Aan Minister van SZW 

nota Nota bij beantwoording Kamervragen Van Haga na 

ontslagen PostNL 

Het Kamerlid Van Haga heeft vragen gesteld over het artikel in het Algemeen 

Dagblad (AD) waarin bezuinigingen en ontslagen bij PostNL worden 

aangekondigd. 

Uit het artikel blijkt dat PostNL van plan is dit jaar € 20 miljoen te besparen en 

tweehonderd tot driehonderd voltijdsbanen te schrappen. 

Geaviseerd besluit 

Bij akkoord wordt u verzocht de antwoordbrief te ondertekenen. 

Kernpunten 

In de Kamervragen wordt een oproep gedaan om bezorgers van post of 

pakketten te behouden bij wie ontslag boven het hoofd hangt. 

e _ Behoud kan bijvoorbeeld door hen taken toe te bedelen waarmee lokale 

situaties kunnen worden gesignaleerd en doorgegeven aan de gemeente, 

zoals dreigende vereenzaming van ouderen of problemen in de openbare 

ruimte. 

e De reorganisatie richt zich evenwel op verminderen van overhead binnen het 

bedrijfsonderdeel ‘Pakketten’ van PostNL. 

e Eris géén sprake van ontslag van bezorgers van post of pakketten. 

« _ PostNL heeft laten weten dat momenteel nog veel vacatures open staan voor 

postbezorgers en dat hen een vaste aanstelling wordt aangeboden. 

e Inde beantwoording is deze ontwikkeling geduid als positief en is de hoop 

uitgesproken voor het (meer) in vaste dienst nemen van pakketbezorgers. 

Proces 

e _Interdepartementaal is afgestemd met VWS, JenV, EZK en BZK. 

e VWS heeft de antwoorden ook voorgelegd aan hun staatssecretaris vanwege 

thema ouderenzorg. De staatssecretaris van VWS is akkoord. 

* _ Binnen SZW is afgestemd met de beleidsdirecties PDV, S&I en AV, en de NLA. 

e PostNL heeft contact gezocht met SZW en informatie aangeleverd voor de 

beantwoording. 
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